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§ 15 Sammanträdesplan 2022

Beslut
Sammanträdesplanen godkänns. Målet är att träffas fysiskt men 
pensionärsrådet får följa Folkhälsomyndighetens riktlinjer och anpassa 
mötesformerna efter det.  

Sammanfattning
Anders Sätterberg konstaterar att man inte har något emot att vara försiktig och 
vaksam men att SPF Falun helst inte vill ha digitala möten. Inför varje möte får 
man bedöma om rådet ses digitalt eller fysiskt.

Camilla Andersson Sparring rekommenderar att rådet träffas digitalt i början av 
2022 med tanke på läget.

Leif Berglund håller med om att man bör starta försiktigt med digitala möten 
som sedan kan övergå i fysiska möten längre fram. 

Anders Wennerberg anser att man inte bör låsa fast sig vid digitala möten. 

Ordföranden konstaterar att de föreslagna datumen för möten under 2022 kan 
godkännas samt att pensionärsrådet får följa Folkhälsomyndighetens riktlinjer 
och anpassa mötesformerna efter det.

Sammanträdesplanen bifogas.
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§ 16 Ansökan om grundbidrag

Beslut
Arbetsutskottet har tagit del av informationen.

Sammanfattning
Pensionärsorganisationerna kan ansöka om grundbidrag till sina verksamheter 
t.o.m. 31 januari 2022. 

Anders Sätterberg konstaterar att andra delen av bidraget betalades ut väldigt 
sent förra året. Camilla Andersson Sparring lovar att förmedla detta till 
förvaltningen för att det inte ska upprepas igen. Jonas Hampus informerar om att 
förvaltningen haft kontakt med ekonomikontoret i frågan. 
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§ 17 Information från Måltidsrådet

Beslut
Arbetsutskottet har tagit del av informationen.

Sammanfattning
Margaretha Dunkars, som är rådets representant i Måltidsrådet, informerar från 
Måltidsrådets årliga möte som ägde rum den 3 december 2021. Måltidsrådet 
finns sedan 2004 (då det hette matrådet). 

Förvaltningen vill att två representanter från varje organisation finns 
representerade i Måltidsrådet. Pensionärsrådets representanter har inget emot det 
utan tycker det är klokt att alla föreningar är representerade. Föreningarna 
uppmanas att meddela sina representanter till Måltidsrådet så snart som möjligt.

Camilla Andersson Sparring framhåller att det är viktigt att organisationerna är 
delaktiga och betonar att det finns ett starkt önskemål om att representanter utses 
till Måltidsrådet. Camilla berättar att det görs brukarundersökningar varje år. 
Pensionärsorganisationerna ingår inte i målgruppen för undersökningarna och 
därför är det viktigt att organisationerna deltar i Måltidsrådet så att de får 
möjlighet att framföra sina synpunkter. 

Margaretha säger att de undersökningar som gjorts av hur maten upplevs på 
boenden m.m. i Falun är väldigt positiva och visar på bra resultat.

Se bifogad rapport från Måltidsrådet.
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§ 18 Tillsammans i Falun/Seniorernas hus

Beslut
Arbetsutskottet har tagit del av informationen.

Sammanfattning
Jonas Hampus redogör för senaste nytt gällande Tillsammans i Falun. Tyvärr har 
styrelsen inte kunnat hitta ett mötesdatum under december men planerar för ett 
styrelsemöte i januari.

En aktivitet inom ramen för Tillsammans i Falun har ägt rum på Stora torget i 
samband med att granen tändes. Det finns även planerat en ytterligare aktivitet, 
ett musikcafé den 17 december i Kulturhuset Tio14. Covidpass kommer att 
krävas. 

Jonas konstaterar att arbetet flyter på men att han ska titta på stadgarna för att se 
om något behöver justeras. Möjligen kan lokalfrågan sägas vara något som är 
problematiskt. 

Anders Sätterberg menar att gruppen hittar rutiner efter hand. I dagsläget ska 
varje organisation ansvara för två aktiviteter per termin. Det motsvarar en 
aktivitet per månad.

I januari (13/1) sjungs julen ut och även ytterligare en annan aktivitet är på gång. 

Ordföranden konstaterar att det är viktigt att sektor service kartläggning av 
lokaltillgången kommer igång.
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§ 19 Bruttolista aktuella frågor

Beslut
Bruttolistan är en aktivitetslista som preciserar vad som ska göras och när. 
Verksamhetsplanen för 2021 är fortsatt aktuell och anger riktningen och 
visionerna för verksamheten i kommunala pensionärsrådet. 

Sammanfattning
Anders Sätterberg menar att bruttolistan kan ligga som en bilaga till 
verksamhetsplanen. När det gäller verksamhetsplanen kan man behålla den 
nuvarande då den fortfarande är aktuell och anger inriktningen på en mer 
övergripande nivå.  

Ordföranden konstaterar att verksamhetsplanen pekar ut riktningen, visionerna, 
medans bruttolistan är bra för att se vad som ska göras, vem som ansvarar för 
vad och när det ska vara klart. Bruttolistan gör det möjligt att snabbt bilda sig en 
uppfattning om vad rådet förväntas uträtta. De två dokumenten kompletterar 
varandra.  

Ordföranden slår fast att en fråga som vi behöver tidsättas och preciseras 
noggrant är lokalfrågan.

Margaretha Dunkars föreslår att föredrag om hörselvården vid seniormässan 
läggs till i bruttolistan. När det gäller mässor så syftas på den som kommunen 
själv har anordnat, inte 60+-mässan som är en kommersiell mässa. 

Jonas Hampus lovar att undersöka möjligheterna att ordna en seniormässa under 
2022.  
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§ 20 Aktuellt från ordföranden

Beslut
Arbetsutskottet har tagit del av informationen.

Sammanfattning
Anders Lindh efterträder Mats Dahlberg som ordförande i kommunala 
pensionärsrådet (KPR). 

Mats Dahlberg tackar för den tid som han har varit ordförande för KPR och 
konstaterar att KPR har blivit viktigare med tiden. Andelen äldre ökar. 
Medlemmarna i KPR är väldigt kompetenta och Mats framför sitt tack till 
arbetsutskottet och säger att man kommer att få en bra ordförande i Anders som 
nu tar över den rollen. 
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§ 21 Aktuellt från omvårdnadsförvaltningen

Beslut
Arbetsutskottet har tagit del av informationen. 

Sammanfattning
Jonas Hampus informerar om förslag till remissvar gällande hjälpmedelsavgifter 
som ska behandlas på omvårdnadsnämnden den 14 december. Utredningen har 
pågått sen 2020. 

Det är en del hjälpmedel som inte tillhör kommunen t.ex. synhjälpmedel, 
medicinsktekniska produkter, hörselapparater m.fl. Många hjälpmedel som ingår 
i det kommunala uppdraget finns i hemmet. Avgiftssystemet skiljer sig åt mellan 
regionen och kommunen. Kommunen har ett högkostnadsskydd och regionen ett 
annat.  

Förslaget från förvaltningen är att man tar ut samma avgift för alla hjälpmedel. 
Förvaltningen anser också att dagens högkostnadsskydd på 1150 kronor är för 
högt och att det behöver halveras. Tyvärr finns det ingen möjlighet att samordna 
högkostnadsskydd mellan regionen och kommunen. 

Förskrivningsavgiften föreslås höjas till 250 kronor men det anser förvaltningen 
kan leda till att personer behöver söka ekonomiskt bistånd och därför förordar 
man att behålla den avgift som gäller idag dvs. 150 kronor.

Barbro Ödlund har inte uppfattat att det finns någon kritik till att man höjer 
beloppet till 250 kronor då man vanligtvis kan ha sitt hjälpmedel under lång tid. 

Camilla Andersson Sparring informerar om att boendeplanen kommer att 
beslutas på kommunfullmäktiges sammanträde den 9 december 2021.
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§ 22 Aktuellt från pensionärsföreningarna

Beslut
Arbetsutskottet har tagit del av informationen.

Sammanfattning
Anders Sätterberg berättar att SPF så smått börjar komma igång med 
aktiviteter på ungefär samma nivå som tidigare. Kravet på covidpass ställer till 
det för många äldre pga av tekniska svårigheter. De som vill ha hjälp kan besöka 
SPFs expedition. 

Vi har fått en förfrågan om att ordna SPF-mästerskapen i längdskidor den 24 
februari 2022. Vi söker nu en möjlighet att få sponsring för hyra av 
Lugnetanläggningen. 

Camilla Andersson Sparring tycker att hjälpen som erbjuds av SPF med 
Covidpass är bra.  

Margaretha Dunkars har bett om en förteckning över hörslingor och hoppas att 
rådet kan få ta del av en sådan. 

Ordföranden konstaterar att frågan finns med på bruttolistan och att 
förvaltningen jobbar med den.

Leif Berglund berättar att även PRO börjar komma igång med aktiviteter och har 
ett färdigt program som är publicerat på hemsidan. Styrelsen träffas 8 december 
för att göra mer detaljerade planer bl.a. luciafirande för max 50 deltagare. 
Covidpass ska tas upp då det verkar bra att erbjuda den service som SPF har. 
Aktiviteterna nästa år återkommer Leif om. 
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Anders Wennberg informerar om det musikcafé som planeras. Aktiviteterna 
nästa år diskuteras under december så Anders återkommer med mer information 
senare. 

Robert Karlsson konstaterar att regionen tidigare hade föreläsningar om olika 
saker. Robert tycker det vore bra om rådet kunde samarbeta kring detta med 
regionen även fortsättningsvis med föreläsningar på t.ex. biblioteket om 
exempelvis hörselvården.

Barbro Ödlund påpekar att hörselslingan i biblioteket inte fungerade vid dessa 
föreläsningar.  
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§ 23 Övriga frågor

Sammanfattning
Inga övriga frågor. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.

Leif BerglundAnders Lindh
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